
Referat 
1) Valg af dirigent 

Claus Mørup blev valgt 

2) Formandens beretning 

Læs beretningen efter referatet 

3) Revideret regnskab forelægges 

Regnskabet blev godkendt. Et underskud på 2.500,- 

4) Indkomne forslag 

Ændring vedtaget: §13 ændres fra ”Kontingentet opkræves én gang om året pr. 1. oktober” til ”Dato for 

opkrævning af kontingent fastsættes af bestyrelsen” 

5) Valg af bestyrelsesmedlemmer (bestyrelsen konstituerer sig selv) og 2 suppleanter vælges 

Peter, Tino og Claus stillede op til genvalgt – alle tre genvalgt. Per ønskede at blive meldt ud, selvom han 

ikke var på valg. André blev valgt ind i stedet for. Christian Bager og Claus Krüger blev begge genvalgt som 

suppleanter. 

6) Eventuelt 

Intet. 

 

Formandens beretning 
2019 var et godt år hvad angik dykkene – Flere var i Lysekil, Sverige, og en gruppe var på liveaboard i 

Egypten. Det blev til rigtigt mange gode dyk på de 2 ture alene. 

Derudover var en delegation på Langeland for at deltage i DSF’s Vragsafari, men pga. for meget strøm, 

endte det med et enkelt dyk på en motortorpedobåd i Lunkebugten. Så ikke de fedeste dyk, men det var 

super hyggeligt. 

Som følge af de faldende medlemstal og det faldende antal børnedykkere, bliver klubben udfordret på 

økonomien, og det har været nødvendigt for alvor at se på vores faste udgifter. En del var vi allerede i gang 

med, men flere kom med i puljen – bl.a. skiftede vi hjemmesiden ud med KlubModul, og vi fjernede Nitrox 

anlægget, som alligevel kun blev brugt af 3 medlemmer. 

Resultatet er, at vi nu har en økonomi, som stadig kan bæres af det lave antal medlemmer, som vi har pt. 

og så må vi arbejde på at få flere medlemmer og børnedykkere       


